
Formandens beretning 2021 
 
Så lykkedes det endelig at kunne få afviklet generalforsamlingen , omhandlende det forgangne år 2020. 
Grundet Corona fik vi først afviklet generalforsamlingen 2020 d.02.07, og efter en kort periode med 
nogenlunde " normale"  forhold , blev vi atter lukket ned, grundet nye varianter af Coronaen. 
Der har ikke været de store hændelser i 2020, og det hænger helt sikkert sammen med det ovennævnte. 
Med udgangen af 2020 er I/S Aarhus II stoppet med genudlejning af ledige lejligheder, og ønsker i stedet at 
sælge de enkelte lejligheder. Der blev, fra udlejers side, udarbejdet vedtægter til en ny ejerforening. Disse 
er på mange punkter lig de vedtægter der er gældende for os som lejere. 
Foreningen har investeret i en ny kanttrimmer på batteri, og ligeledes en ny hækkeklipper også på batteri, 
således at vi nu har 2 batteridrevne hækkeklippere. Alt det udstyr foreningen indkøber, står naturligvis til fri 
afbenyttelse for alle lejere.  
Vi har ligeledes, aktivt slået et slag for nabohjælp, og der er opsat et stort skilt ved indkørslen, som gør 
opmærksom på at vi går ind for nabohjælp.. 
Det var vist hvad jeg kan sige om det forgangne år. 
 
 
med venlig hilsen 
Svend Erik Dahl 
 


